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Onderwerp: Besluit Nota van uitgangspunten Jaren 50 wijk naar college en ook gemeenteraad ter 

besluitvorming 

Beste B N «n B (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Op dit moment wordt de nota van uitgangspunten voor de jaren 50 wijk opgesteld om conform planning nu behandeld 

te worden in het college van 13 oktober. 

Dan zou deze nota nog mee kunnen in de besluitvorming van de gemeenteraad van 11 november. 

Op die 11 november willen we door de gemeenteraad het krediet voor de jaren 50 wijk laten vaststellen. 

De afweging is nu of we nota echt laten vaststellen door de gemeenteraad of alleen door college en ter informatie 

aanbieden aan de gemeenteraad. 

Gezien het karakter van het plan vraag ik nu aan jullie wat jullie voorkeur heeft. Mijn voorkeur gaat toch uit naar 

vaststelling in de gemeenteraad. Dat geeft niet alleen meer mandaat maar in principe doen we ook niets “raars” of 

afwijkends. We maken gewoon een mooie wijk na herstructurering. 

Graag jullie mening. 

Groeten, E (geanonimiseerd)
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